



<b>To: Jordan Securities Commission</b> <b>Amman Stock Exchange</b> <b>No: 20/06/2020</b> <b>Date: 28/6/2020</b> <b>Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</b>	<b>لسادة هيئة الأوراق المالية</b> <b>لسادة بورصة عمان</b> <b>الرقم: 2020/06/20</b> <b>التاريخ: 2020/6/28</b>
<b>The Board of Directors of (Emmar Real Estate Development &amp; Investment co.) cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Tuesday at 11:00 AM, 30/6/2020, By ZOOM Application on link</b> <a href="https://us02web.zoom.us/j/73592483105?pwd=aWMzUWlsTWNrVOjieFhjbkczdllXZz09">https://us02web.zoom.us/j/73592483105?pwd=aWMzUWlsTWNrVOjieFhjbkczdllXZz09</a>	<b>بورصة عمان</b> <b>الدائرة الإدارية والمالية</b> <b>الديوان</b> <b>٢٩ حزيران ٢٠٢٠</b> <b>الرقم التسلسلي: ٢١٨٢</b> <b>٢١٥٢٧</b> <b>٦١١</b>
<b>To discuss the following matters:</b>	<b>دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي</b>
<b>Subject:</b>	<b>يسر مجلس ادارة (إعمار للتطوير والاستثمار العقاري) دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2020/6/30 عن طريق وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني ZOOM</b>
<b>1-Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly</b>	<b>وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</b>
<b>2- Discussing the report of the Board of Directors on the work of the financial year ending 31/12/2019 and discussing and approving its future plan.</b>	<b>الموضوع:</b>
<b>3- Discuss and approve the consolidated budget and profit and loss account for the year ended 31/12/2019.</b>	<b>1. قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق</b> <b>2. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن أعمال السنة المالية المنتهية في 2019/12/31 ومناقشة الخطة المستقبلية لها والمصادقة عليها.</b> <b>3. مناقشة الميزانية الموحدة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المنتهية في 2019/12/31 والمصادقة عليها.</b>



EMMAR

4- Hear the independent auditor's report on the budget and its final accounts for the fiscal year ending 31/12/2019 and approve them.

4. سماع تقرير مدقق حسابات الشركة المستقل عن ميزانية وحساباتها الختامية للسنة المالية المنتهية في 31/12/2019 والمصادقة عليها.

5- Election of the auditors for the financial year ending on 31/12/2020 and determining their fees or authorizing the Board of Directors to determine their fees.

5. إنتخاب مدققي الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31/12/2020 وتحديد أتعابهم أو تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.

6- To absolve the members of the Board of Directors from liability for the financial year ending on 31/12/2019.

6. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2019.

7- Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting

7. أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع

Kindly accept our highly appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Company's Name: Emmar Real Estate

اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري

Development & Investment.

General Manager

المدير العام

Jameel AlHawamdeh

جميل الحوامده

